
 

 
 u deze aflevering van de Holendrechter leest, is een deel van de redactie al op vakantie. Voor de verspreiding 

van dit blad maakt dat verder weinig uit, want het aantal vrijwilligers dat het blad bij u thuis bezorgt is groot 
genoeg om dit op te vangen. Het is dan ook een geruststellende gedachte voor de vakantiegangers dat u toch op de 
hoogte wordt gehouden van wat er leeft in Holendrecht. En dat Holendrecht leeft valt af te zien aan de inhoud van 
dit blad. 
 

 u er maar even goed voor zitten en lees bijvoorbeeld de brief van de Vereniging de Laagbouw aan het 
Stadsdeel over het plan het Brinkie te verplaatsen. Zij hebben het onder andere over de opbouw van het Brinkie met 
bloed zweet en tranen en echt lezers, ik heb het van afstand mogen aanschouwen, het is echt gebeurd alleen de 
politiek ziet dat anders. Ook het verslag van Toon Borst over de hoorzitting is het lezen waard. We mogen hopen 
dat de stadsdeelraadsleden het hele stuk nog eens doornemen en zich gaan bezinnen, want de belofte dat het 
Brinkie blijft bestaan is nog geen garantie dat dat ook op de huidige plaats zal zijn. 
 

 is er oproer uitgebroken in de Drecht. De redactie heeft geprobeerd er achter te komen wat er nu 
precies aan de hand was en is daar volgens haar redelijk in geslaagd. Zie de berichten op bladzijde 2, hiernaast. 

Holendrecht van maken. 
 
 

 
aanvoering van 
CDA fractie-
voorzitter Henk 
de Boer - en in 
aanwezigheid van 
ongeveer dertig 
Brinkiefans op de 
publieke tribune -
probeerden de 

oppositiepartijen Onafhankelijke Partij Zuidoost, de 
SP en Groen Links de coalitiepartijen PvdA en VVD 
te dwingen om kleur te bekennen en zich te houden 
aan de besluiten die eerder op 27 september 2005 
hierover genomen waren. In die besluitvorming was 
immers gesteld dat de westzijde van dit park (waarin 
ook de kinderboerderij ligt) in ieder geval tot 2020 als 
wijkpark was gegarandeerd.  
 

 hieraan had Dagelijks bestuurslid 
E.Verdonk een op 29 april door het Dagelijks Bestuur 
vastgesteld pre-advies al ingetrokken. Door tijdsdruk 
bleken hier zaken in te staan die onzorgvuldig waren 
geformuleerd. Zaken trouwens waar de inspreker, 
bestuurslid van 't Brinkie, in zijn tekst haarfijn op 
wees. In de Structuurvisie staan immers niet alleen 
sterretjes - waar in dit pre-advies naar verwezen wordt 
- maar ook gearceerde blokjes: de plekken voor 
mogelijke woningbouw. Die staan in die 
structuurvisie dus alleen aan de oostzijde. In hun 
reacties lieten zowel de woordvoerders van de PvdA-
fractie als die van de de VVD merken, nogal erg 
gemakkelijk met die gearceerde blokjes om te kunnen 
gaan. Voor de eerste was het bouwen van de 5000 

woningen het uitgangspunt van het beleidskader en 
met dat uitgangspunt zou uiteindelijk - wellicht in het 
eind van dit jaar - een definitieve keuze gemaakt 
moeten worden, terwijl het volgens de VVD 
woordvoerder toch een "makkie" zou moeten zijn om 
de kinderboerderij zo'n honderd meter te verplaatsen. 
In de verdere discussie 
bracht het Dagelijks 
Bestuurslid Verdonk naar 
voren dat de 
kinderboerderij niet kon 
verwachten er nog 
honderd jaar te kunnen 
blijven zitten, maar is vijf 
jaar in ieder geval wel 
gegarandeerd. En zij 
benadrukte nogmaals dat het allemaal nog maar om 
studies gaat.."dat we er eigenlijk nog geen echte 
mening over hebben.. dat er eerst een inspraakronde in 
het najaar komt.. en dat mede op basis daarvan eerst 
het Dagelijks Bestuur er iets van gaat vinden.. en 
daarna pas de fracties van de politieke partijen er iets 
van gaan zeggen". 
 

 het eind van een uur vergaderen over wat er 
mogelijk in het antwoord op het Raadsadres van  
't Brinkie zou moeten komen staan, hield de CDA 
fractievoorzitter nog een vlammend betoog er toch 
vooral het besluit van 27 september 2005 in te zetten, 
waarbij besloten is dat verdere studies alleen gaan 
over de oostzijde van het Centraal Park.  
De uiteindelijke brief zal binnenkort duidelijkheid 
brengen in deze nog steeds onduidelijke zaak.  
     Toon Borst  


